














Warning:
1. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, 
    sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or 
    instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall 
    not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
2. The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be careful when using the appliance. 

















































警告：
1. 8歲及以上兒童，身體、感官或精神能力減退人羣，缺乏經驗和按摩知識人羣，在接受有關安全使用本設備的監督或指
    導，並瞭解相關危險的前提下，可以使用本設備； 兒童不得在本設備上玩耍，不得在沒有監督的情況下進行本設備的清
    潔和維護。 
2. 器具有發熱表面，對熱不敏感的人使用時必須注意。






































